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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 08.03. 2023 
 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomní: 0 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 17.15 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 

poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

Starosta určil za zapisovateľku Zuzana Michalcovú, overovatelia zápisnice: PhDr. Zdenka 

Klincová  a Rastislav Hollý 

 

Starosta obce predniesol program rokovania   

Program (podľa pozvánky): 

 

1.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

2. Schválenie programu 

 

3.   Kontrola uznesení 

4.   Zmluva o spolupráci pri realizácií stavby,  Kanalizácia v obci Fačkov“. 

5.   Žiadosť o územno – plánovaciu informáciu k výstavbe rodinného domu. 

       6.   Komunálny odpad – informácia. 

       7.   SPF – odpredaj spol. podielov pre obec. 

       8.   Žiadostí o finančnú podporu neverejného poskytovateľa soc. služby. 

       9.   OOCR Rajecká dolina – dotácia. 

      10.  Vytvorenie nového prac. miesta.  

11.  Rozpočtové opatrenia. 

12.  Rôzne – detské ihrisko 2 ks exteriérové fitness stroje. 

13.  Diskusia.  

14.  Záver. 

k programu nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne schválili. 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ schvaľuje program rokovania OZ 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Jozef Panák  

       Rastislav Hollý 

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 
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3. Kontrola plnenia uznesení 

Z dôvodu ospravedlnenej neprítomnosti HKO, kontrolu plnenia uznesení predniesol starosta 

obce. Skonštatoval ,že všetky uznesenia boli splnené.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

  

4. Zmluva o spolupráci pri realizácií stavby- „ Kanalizácia v obci Fačkov “ 

 

Starosta oboznámil poslancov z obsahom návrhu zmluvy – Kanalizácia v obci Fačkov, kde 

pripomenul, že PD je pripravená aby sa mohol začať riešiť inžiniering k územnému konaniu. 

Dodal, že návrh PD je doplnený aj o lokality, ktoré sú v JPÚ. Obce sa to finančne nedotkne, 

bude to v réžií firmy Kofola s. r.o. 

Po dlhšej diskusií dal starosta hlasovať o návrhu zmluvy. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje Zmluvu o spolupráci pri realizácií stavby „ Kanalizácia v obci Fačkov“ 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

  

 

5. Žiadosť o územno- plánovaciu informáciu k výstavbe rodinného domu   

 

Starosta predniesol Žiadosť o územno –plánovaciu informáciu k výstavbe rodinného domu na 

parcele KNE č. 3073, KNC 1064/15 k. ú. Fačkov a prístupu cez parcelu 1064/14 k. ú. Fačkov, 

ktorá je vo vlastníctve obce Fačkov. Starosta nových poslancom oboznámil so vzniknutou 

situáciou a z dôvodu, že p. Hollý ako žiadateľ sa  na OZ ešte nedostavil tak sa pokračovalo 

v ďalších bodoch rokovania.  

 

 

6. Komunálny odpad - informácia 

 

Starosta informoval poslancov o množstve vyprodukovaného odpadu v našej obci za rok 

2022, kde poukázal, že ešte pred 4 – 5 rokmi sme ako obec patrili medzi vzorových členov 

Rajeckej doliny v separovaní, ale sa to čím ďalej zhoršuje a vo vývoze komunálneho odpadu 

aj keď ročne znižujeme množstvo tak nie je to súmerné k počtu obyvateľov v obci. Poukázal 

na obce, ktoré v minulosti zaviedli cez program ELVIS na báze odčítania komunálneho 

odpadu cez QR kódy, alebo na pricípe žetónov, že sa im dosť znížil vývoz komunálneho na 

skládku, ale zároveň pripomenul, že sú to obce, ktoré sú plynofikované. Ako obec sme 
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v minulosti tiež chceli nabehnúť na tento QR kódový systém, len obávali sme sa tvorenia 

čiernych skládok. Tiež pripomenul, že drevný popol treba dávať do kompostérov, alebo komu 

nestačí kompostér, tak môže vyvážať na kompostovisko.  

Po dlhšej diskusii poslanci navrhli starostovi väčšiu propagácia a osvetu separovania odpadu 

v našej obci.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie Informáciu o komunálnom odpade 

 

  
7. SPF – odpredaj spol. podielov pre obec 

 

Starosta obce poinformoval poslancov o par. KNE č. 2410 a 2409 k.ú. Fačkov a neznámych 

vlastníkoch, ktorí sa na nich nachádzajú. Podotkol, že komunikoval o odpredali aj SPF, 

konkrétne s p. Cehlárom, manažérom, ktorý mu poslal aj zoznam potrebných dokumentov, 

ktoré všetky máme a spĺňame podmienky, aby nám to SPF v budúcnosti odpredalo. Požiadal 

však poslancov, aby porozmýšľali či sa pôjde podľa pôvodného zámeru a vybuduje sa tam 

trhovisko a parkovisko alebo sa budú uberať iným smerom.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ berie na vedomie Informáciu o odpredaji spoluvlastníckych podielov pre obec od 

SPF 

  
O 18.40 hod. prišiel p. Hollý. Z toho dôvodu sa starosta opäť vrátil k bodu č. 5. Požiadal p. 

Hollého o vysvetlenie a navrhnutie riešenia vzniknutej situácie. Poslanci nesúhlasili z jeho 

návrhom a tak po dlhej diskusii aj napriek snahe nedošlo ku dohode. Starosta preto 

navrhol preriešenie žiadosti stavebnom komisiou, s čím poslanci jednohlasne súhlasili.  

 

8. Žiadostí o finančnú podporu neverejného poskytovateľa soc. služby 

 

Starosta vysvetlil  poslancom okolnosti ohľadom žiadostí finančnej podpory neverejného 

poskytovateľa soc. služby. Podotkol, že z našej obce sú v takomto zariadení  dvaja 

spoluobčania, čo pre obec sú nemalé finančné prostriedky a na návrh ZMOS majú poslanci 

prijať uznesenie, že nakoľko je energetická kríza, tak obec nemá z čoho poskytnúť 

neziskovým poskytovateľom soc. služby finančnú podporu a dofinancovanie nech je 

v kompetencií vlády SR. Po diskusií sa poslanci zhodli, že zatiaľ sa uznesenie nebude 

prijímať a poverili starostu obce o prekonzultovanie situácie s riaditeľmi zariadení. 

 

Návrh uznesenia: 

OZ berie na vedomie informáciu o žiadostiach o finančnú podporu neverejného 

poskytovateľa sociálnej služby 

 

9. OOCR Rajecká dolina- dotácia   

 

Starosta informoval o poskytnutej dotácii z OOCR Rajecká dolina vo výške 1500 € a potrebe 

zadefinovať zámer použitia dotácie. Po dlhšej diskusii sa poslanci dohodli, že dotácia sa 

použije na prístrešok pre turistov v Suchom na parcele KNE č. 2854/3 k. ú. Fačkov a poverili 

starostu obce o zistenie ich zámeru či sa môže zrealizovať z dotácie. 

Návrh uznesenia:  

OZ schvaľuje dotáciu z OOCR Rajecká dolina vo výške 1500 € na prístrešok pre turistov 
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ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

O 19.30 odišiel z OZ Ladislav Hollý. 

 

10. Vytvorenie nového pracovného miesta 

 

Starosta oboznámil poslancov s potrebou vytvorenia nového pracovného miesta na OcÚ, 

z dôvodu narastajúcej administratívy a nadmernej záťaže pracovníčok. 

Poslanci k vytvoreniu nového pracovného miesta na OcÚ nemali námietky a tak starosta dal 

hlasovať. 

Návrh uznesenia:  

OZ schvaľuje vytvorenie nového pracovného miesta  

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

11. Rozpočtové opatrenia 

 

Starosta oboznámil poslancov s rozpočtovými opatreniami 2-4/2023( ktoré tvoria prílohu 

zápisnice)a ich potrebou schválenia. 

Po krátkej diskusií dal starosta hlasovať. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 2,3/2023 

OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 4 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
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12. Rôzne 

 

 

Starosta v  tomto bode navrhol poslancom v prípade dostatku financií zakúpenie 2 ks 

exteriérových fitnes strojov na detské ihrisko pri ZŠ. 

A tiež sa zmienil o potrebe pristaviť prístrešky pred dvere OcÚ a KD.   

 

 

13. Diskusia 

 

 Pavol Záň  požiadal o preverenie , či v areáli školy je umiestnená tabuľa so Zákaz vstupu so 

psom. 

 

14. Záver 

 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.15  hod.  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Marek Vríčan  

                                        Ladislav Hollý 

                                        

                                        

 

                                                                                                   v.r. Miroslav Čerňanec 

                                                                                                             starosta obce 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová   

 

 


